
 
Slovo starostky města 
 

Mnoho potřeb základních i rozvojových, spousta námětů, 
požadavků, ale i konstruktivní kritiky a na druhé straně velké množství 
příležitostí, možností, příkladů dobré praxe odjinud. To vše byly impulsy, 
které na konci roku 2005 odstartovaly proces zpracování dokumentu pro 
naše město zásadního významu – Strategického plánu rozvoje. 

 
Jedním z jeho hlavních úkolů bylo zmapování současného stavu a 

na základě všestranné analýzy pak definování toho, jaký by měl být 
Kostelec za dalších dvacet let. Výsledkem je vize budoucího města 
rozpracovaná do konkrétních opatření  a z nich vyplývajících projektů. 

 
Aby však byl takový dokument  smysluplný a životaschopný, bylo 

třeba do jeho tvorby zapojit mnoho partnerů. Ke spolupráci  tak byli 
přizváni odborníci z různých oborů, podnikatelé, zástupci neziskových 
organizací i veřejnost. 

 
Schválený strategický plán rozvoje vypovídá o tom, kam naše 

město směřuje v rámci nejrůznějších oblastí. Je tak vodítkem  pro 
směrování aktivit nejen samosprávy, ale i ostatních subjektů, které zde 
působí či působit budou. Obsahuje řadu  odvážných cílů drobných, ale i 
velkých zajímavých projektů. Pokud se nám podaří je v průběhu příštích 
let realizovat, stane se Kostelec nad Orlicí městem příjemným  pro život 
všech jeho obyvatel, městem upraveným, dobře fungujícím i atraktivním 
pro návštěvníky. 

 
          To je naše vize budoucího Kostelce nad Orlicí. 

 
 
         
Ing. Ivana Červinková 
Starostka města Kostelec nad Orlicí 

 
  
 


